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Vragen van het lid De Mos (PVV) aan de minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
over het bericht “Miljoenenfraude met bureaus voor gastouders”. (Ingezonden 1 juli 2010) 
 
1 
Bent u bekend met het bericht “Miljoenenfraude met bureaus voor gastouders”? 1)  
 
2 
Deelt u de mening dat de grootschalige zwendel met kinderopvangtoeslag te vuur en te 
zwaard moet worden bestreden? Zo ja, hoe kan het dan zijn dat de spin in het web van 
dubieuze gastouderbureaus nog steeds actief is in de kinderopvangbranche?  
 
3 
Wilt u een landelijke zwarte lijst van dubieuze gastouderbureaus opzetten, waarmee we 
fraudeurs kunnen weren uit de kinderopvangmarkt? 
 
4 
Welke actie gaat u ondernemen tegen gastouderbureaus die op hun website zeggen een erkend 
bureau te zijn, maar waarvan bij controle blijkt dat ze niet zijn opgenomen in het register 
kinderopvang van de gemeente? 
 
 
1) AD, 26 juni 2010: “Miljoenenfraude met bureaus voor gastouders”  
 
 


